
Zápis z 10. zasedání zastupitelstva obce Lomec
konaného 27. 9. 2012 ve 20 hodin v budově OÚ Lomec

Starosta obce zahájil zasedání zastupitelstva obce Lomec a určil ověřovatele zápisu a zapisovatele.

• ověřovatelé zápisu: Pavel Müller, Jindřich Kalista
• zapisovatel: Václav Kybic

Přítomno 8 členů zastupitelstva obce, omluven Ladislav Hrdina.

Program zasedání:

1. Zahájení
2. Finanční hospodaření obce
3. Různé
4. Diskuse
5. Závěr

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schválilo předložený program zasedání.
Výsledek hlasování: pro 8, proti 0, zdrželi se 0.
Usnesení bylo schváleno.

Bod č. 2 - Finanční hospodaření obce
Starosta obce informoval o finančním hospodaření obce a o stavech prostředků na běžném a termínovaném účtu
a stavu akcií ve vlastnictví obce.

Bod č. 3 - Různé
Starosta oznámil, že v záležitosti převodu komunikace na parcele číslo 305/2 v k.ú. Novákovice splnila obec
Lomec všechny potřebné náležitosti a čeká se již jen na podpis Krajského pracoviště Úřadu pro zastupování
státu.

Starosta informoval, že byla provedena plánovaná oprava děr v komunikacích v obcích Lomec a Novákovice.

Další informací starosty bylo, že je připraven projekt na vybudování veřejného osvětlení.

Starosta  představil dokumentaci p. Ing. Jelínkové na využití vody z obecního rybníka v Novákovicích
pro zalévání. Zastupitelstvo obce se dohodlo, že na příští zasedání pozve dotčené osoby v této záležitosti, aby již
nedocházelo ke sporům kvůli využití vody z rybníka.

Bod č. 4 – Diskuse
Starosta se dotázal p. Hradského, zda již prověřil zájem občanů Novákovic o stavbu dětského hřiště. P. Hradský
slíbil, že do příštího zasedání zastupitelstva zájem prověří.

Starosta prověřoval možnosti ve věci vybudování kanalizace. Zjistil, že varianta s malými čistírnami odpadních
vod není výhodná z důvodu špatné kontroly vypouštěných vod. Lepší by bylo napojení na čistírnu odpadních
vod v Klatovech nebo vybudování samostatné čistírny odpadních vod.

Bod č. 5 – Závěr
Starosta obce ukončil zasedání zastupitelstva obce Lomec.



Usnesení z 10. zasedání zastupitelstva obce Lomec
konaného 27. 9. 2012 ve 20 hodin v budově OÚ Lomec

25/12 - zastupitelstvo obce vzalo na vědomí informaci starosty obce o stavu finančních prostředků obce
na běžném a termínovaném účtu a stavu akcií ve vlastnictví obce.

26/12 - zastupitelstvo obce vzalo na vědomí informaci starosty obce o průběhu převodu komunikace na parcele
číslo 305/2 v k.ú. Novákovice. Obec Lomec splnila všechny potřebné náležitosti a čeká se již jen
na podpis Krajského pracoviště Úřadu pro zastupování státu.

27/12 - zastupitelstvo obce vzalo na vědomí informaci starosty obce, že byla provedena plánovaná oprava děr
v komunikacích v obcích Lomec a Novákovice.

28/12 - zastupitelstvo obce vzalo na vědomí informaci starosty obce, že je připraven projekt na vybudování
veřejného osvětlení.

29/12 - zastupitelstvo obce se seznámilo s dokumentací p. Ing. Jelínkové na využití vody z obecního rybníka
v Novákovicích pro zalévání a dohodlo se, že na příští zasedání pozve dotčené osoby v této záležitosti, aby
již nedocházelo ke sporům kvůli využití vody z rybníka.

30/12 - zastupitelstvo obce pověřilo p. Hradského, aby prověřil zájem občanů Novákovic o stavbu dětského
hřiště do příštího zasedání zastupitelstva obce.

31/12 - zastupitelstvo obce vzalo na vědomí informaci starosty obce o možnostech vybudování kanalizace.
Varianta s malými čistírnami odpadních vod není výhodná z důvodu špatné kontroly vypouštěných vod.
Lepší by bylo napojení na čistírnu odpadních vod v Klatovech nebo vybudování samostatné čistírny
odpadních vod.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schválilo usnesení z 10. zasedání zastupitelstva obce Lomec.
Výsledek hlasování: pro 8, proti 0, zdrželi se 0.
Usnesení bylo schváleno.

……………………………………..
starosta obce

František Skála

Ověřovatelé zápisu:

……………………………………..
Pavel Müller

……………………………………..
Jindřich Kalista


